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Ako vybaviť?
Nefunguje verejné osvetlenie? Vidíte túlavého psa? 

Je na vašej ulici upchatá dažďová vpusť? Tieto a podob-
né časté otázky obyvateľov Mesto Komárno pozbieralo 
na webovej stránke mesta spolu s možnosťami, ako ich 
nahlásiť príslušným orgánom. Ak máte ďalšie otázky, 
na ktoré nenájdete odpoveď, na vaše otázky/komentá-
re zavolajte na horúcu linku mesta. Úplný zoznam otá-
zok je k dispozícii na webovej stránke mesto v sekcii 
Ako vybaviť: www.komarno.sk/ako-vybavit v rubrike 
Časté otázky občanov.

Primátor Béla Keszegh 
usporiadal na radnici tlačo-
vú konferenciu o význame 
športu a fyzickej aktivity. 
Bola vytvorená webová 
stránka so všetkými infor-
máciami o športových zaria-
deniach v Komárne a Komá-
rome. 

Zisťovalo sa množstvo po-
hybovej aktivity detí v našom 
meste, aby sa získal presný 
obraz o miestnych športo-
vých návykoch. Na základe 
výsledkov sa Komárno za-
meriava na rozšírenie mož-
ností pre občanov, aby mali 
viac pohybu. Na brífingu sa 
zúčastnili aj podporovatelia 
iniciatívy, viceprimátor On-
drej Gajdáč, riaditeľka Cen-
tra voľného času Éva Slávik, 
Gabriella Filkó, zástupkyňa 
riaditeľa nemocnice a Erik 
Vlček, olympionik a parla-
mentný poslanec. 

„Cieľom celej webovej 
stránky je povzbudiť naj-
mladších aj najstarších oby-
vateľov mesta, aby viac in-
vestovali do športu a zdravia 
a aby sa cvičenie stalo súčas-
ťou ich každodennej rutiny. 
Určite im to prospeje. Naším 
cieľom je pomôcť v tom, že 
poskytneme prehľad o ces-
te, ktorou sa môžete vydať, 
o smere, ktorým sa môžete 
uberať, a ukázať vám mož-
nosti, ktoré vám naše mesto 
ponúka," povedala riaditeľ-
ka Centra voľného času Éva 
Slávik.

Viceprimátor Ondrej 
Gajdáč povedal, že šport 
vždy zohrával v jeho živote 

dôležitú úlohu. „K tejto téme 
by som sa vyjadril z vlast-
ných skúseností. Fakt je, že 
som odmalička aktívne špor-
toval, výkonnostne do nesko-
rého veku a dávno som mal 
už 15 rokov alebo 25 rokov, 
ale ešte stále čerpám z toho, 
že som sa celý svoj život ve-
noval športu. Bolo to nielen 
v oblasti fyzickej, ale aj v ob-
lasti mentálnej a tiež čo sa 
týka vôle a morálnych vlast-
ností. Skutočne šport by mal 
byť neoddeliteľnou súčasťou 
života každého v akomkoľ-
vek veku."

Obsah webovej stránky 
sa rozširuje vďaka podporo-
vateľom. „Nemocnica v Ko-
márne ocenila návrh primá-
tora veľmi pozitívne a rada 
prispela na webovú stránku. 
Chcela by som zdôrazniť, 
ale to je každému známe, 
že pohyb je zo zdravotného 
hľadiska dôležitá vec. Takže 

určite má pozitívny vplyv 
na ľudské telo, na ľudského 
ducha. Znižuje kardiovas-
kulárne ochorenia, zlepšuje 
kompenzáciu metabolických 
ochorení, zvyšuje fyzickú ak-
tivitu a v neposlednom rade 
formuje vzťahy. Prostredníc-
tvom sociálnych interakcií 
znižuje duševné choroby. 
Nemocnica nielen finančne 
prispela na úpravu webovej 
stránky, ale v budúcnosti by 
chcela pripraviť aj vzdeláva-
cie videá či rôzne materiály, 
najmä pre staršiu vekovú 
skupinu" vyjadrila sa ná-
mestníčka riaditeľa nemoc-
nice Gabriella Filkó. 

Na webovej stránke 
môžu návštevníci vyhľadávať 
aktivity podľa druhu športu, 
lokality a disciplíny. Iniciatí-
vu ocenil aj olympijský špor-
tovec, poslanec národnej 
rady Erik Vlček. „Táto stránka 
je úplne najideálnejšia, kde si 

človek dokáže vyhľadať pres-
ne na jednom mieste kon-
krétne veci. V dnešnej dobe 
sú ľudia pohodlní, zvyknutí 
sú zľahčovať si veci a táto 
stránka je vytvorená naozaj 
tak, že na jednom mieste 
nájdete úplne všetko, čo po-
trebujete. Najlepšia vec na 
tom je, že sa mestu podarilo 
zohnať sponzorov a mesto to 
nestálo ani jedno euro. Dú-
fam, že si ľudia zvyknú na 
túto stránku, že ju budú ma-
ximálne využívať a že s ňou 
budú spokojní. Dúfam, že 
mesto bude ešte rozširovať 
a neustále bude pracovať na 
tej stránke, lebo vidí, že šport 
je v našom meste pre ľudí na-
ozaj dôležitý.“

Na dvojjazyčnej stránke 
www.komsport.eu, optima-
lizovanej aj pre mobilné te-
lefóny, si môžu ľudia nájsť 
pre seba tú správnu formu 
pohybu.

Nová webová stránka o športových možnostiach

V piatok 28. júna sa štu-
denti a pedagógovia rozlúčili 
s Mgr. Ondrejom Gajdáčom, 
ktorý bol 27 rokov riadite-
ľom Gymnázia Ľudovíta Ja-
roslava Šuleka v Komárne. 
Nastal čas obzrieť sa a pri-
pomenúť si, aké to boli roky 
a čo sa podarilo dosiahnuť. 
Tak teda spomínajme:

„Som rád, že sa mi po-
darilo vytvoriť v gymnáziu 
tím spolupracovníkov, o 
ktorých som sa kedykoľvek 
mohol oprieť a spoľahnúť 
sa na nich. Boli to hlavne 
moje zástupkyne, vedúca 
školskej jedálne a samozrej-
me kolektív pedagógov aj 
nepedagogických pracovní-
kov. Vďaka nim a možno aj 
tomu, že som bol prístupný 
kompromisom, sme spoloč-
ne zvládali vyriešiť aj zložité 
problémy a situácie. Vždy 
som mal podporu aj mo-
jich nadriadených na Úrade 
Nitrianskeho samosprávne-

ho kraja a taktiež  primáto-
ra a vedenia nášho mesta. 
Veľmi si cením aj výbornú 
spoluprácu s rodičmi našich 
študentov. Poďakovanie patrí 
všetkým, ktorí naše gymná-
zium podporili a podporujú 
a tiež  mojej manželke, ktorá 
mi vždy vytvárala pokojné 
a harmonické rodinné záze-

mie a stále je mojou oporou 
v súkromnom i profesijnom 
živote,,“ povedal Ondrej 
Gajdáč.

Vďaka týmto okolnos-
tiam sa Ondrej Gajdáč, ro-
dák z Komárna, mohol ve-
novať nielen riaditeľovaniu, 
ale aj športu a od roku 2006 
zastávať post poslanca mest-
ského zastupiteľstva a neskôr 
viceprimátora v našom mes-
te. Od roku 1982 ešte pred 
ukončením aktívnej hráčskej 
kariéry pôsobil ako tréner 
v Klube vodného póla v Ko-
márne a od roku 1990 aj ako 

Ondrej Gajdáč: 

Celý život v škole...

V MsKS bude klimatizácia
Mestské kultúrne stredisko Béni Egressyho nedávno 

prešlo viacerými vylepšeniami vrátane energetickej účin-
nosti, ozvučenia, osvetlenia a renovácie javiska. Zážitok 
z kultúrnych podujatí však často narúšal ťažký vzduch v 
sále. S podporou mesta a spoločnosti COMKLIMA sa to 
v súčasnosti vyrieši. Mesto prispelo sumou 20 tisíc eur na 
projekt v hodnote za takmer 35 000 eur. Kultúrne stredisko 
teraz bude môcť ľahšie plánovať a ponúkať viac programov 
aj v lete pre tých, ktorí sa chcú kultúrne vyžiť.

Vedenie mesta Komár-
no ocenilo najúspešnejších 
žiakov a študentov komár-
ňanských škôl. Na slávnost-
nej udalosti boli prítomní aj 
žiaci umeleckej a špeciálnej 
školy. Študentov privítal pri-
mátor mesta Béla Keszegh a 
viceprimátor, Ondrej Gaj-
dáč, ktorí vo svojom prího-
vore ocenili úspechy študen-
tov. 

Študenti dostali perma-
nentku na termálne kúpa-

lisko, lístok do Kina Tatra a 
poukážku do obľúbenej pre-
vádzky s rýchlym občerstve-
ním Tripl´s. Z každej školy 
jeden študent získal grant na-
dácie Harsányi Foundation v 
hodnote 300 eur na podporu 
svojho ďalšieho vzdelávania. 
Vedenie mesta poďakoval aj 
všetkým učiteľom za ich prá-
cu, obetavosť a rozvoj vzde-
lávania žiakov a študentov, 
vďaka čomu reprezentujú 
mesto Komárno na vysokej 

úrovni a zároveň. Poďako-
vanie patrí aj sponzorom za 
vecné dary pre žiakov.

Ocenenie obdržali:
ZŠ Eötvösova: Kovács 

Adél, Egyházi Ákos, Kovács 
Dávid. ZŠ Rozmarínová: 
Soňa Salgó, Emily Csepre-
giová, Artem Yemelianchuk. 
ZŠ Móra Jókaiho: Mészáros 
Huba, Beke Ádám, Kajtor 
Kyra. ZŠ Pohraničná: Samuel 
Rácz, Petra Patakyová, Dá-
vid Hodek. ZŠ Ulica práce: 

Puskás Zsófia, Vajkai Eyram 
Sophia, Schiller Balázs. ZŠ 
J. A. Komenského: Oliver 
Haim, Stavrula Baštrnáková, 
Oliver Mátyás Ollé. MARIA-
NUM cirkevná spojená ško-
la: Balázs Alexandra, Urban 
Ábel, Molnár Ágnes. Gym-
názium Hansa Selyeho: Tár-
nok Ede, Szépe Dominika, 
Senkulič Dézi. Gymnázium 
Ľudovíta Jaroslava Šuleka: 
Matúš Halmo, Dominika 
Sudická, Jakub Janík. SPŠ 
Komárno: Szuri Gergő, Cseh 
Benedek, Kovács Dominik. 
SOŠT Bratislavská cesta: Oli-
ver Ďurčovič, Döme István, 
Varga Filip. SOŠ obchodu 
a služieb, Budovateľská: Po-
ntyová Abigél, Szakál Szil-
via, Rudy Máté. Základná 
umelecká škola Komárno: 
Laura Mrázová, Lujza Tótho-
vá, Martina Illášová. Spojená 
škola, Hradná 7: Štefan Rafa-
el, Špeciálna základná škola 
s VJM: Rafael Richárd.

rs

Ocenili najlepších žiakov a študentov

(Pokračovanie na 2. strane)
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Amatérsky film má v Nitrianskom 
kraji bohatú tradíciu, v posledných ro-
koch prešiel významným vývojom, kto-
rý odráža technologický pokrok, spo-
ločenské zmeny a narastajúci záujem 
verejnosti o nezávislú tvorbu.

Regionálne osvetové stredisko v Ko-
márne už 8 rokov organizuje v Kine Tat-
ra krajskú prehliadku amatérskeho filmu 
Cineama. Súťaž poskytuje platformu na 

prezentáciu amatérskej filmovej tvorby 
a slúži ako motivácia pre začínajúcich 
i skúsených autorov. V priebehu tohto 
obdobia sa tu predstavili stovky filmá-
rov a premietlo sa 138 filmov rôznych 
žánrov. Kolekciu 15 súťažných filmov 
krajského kola 32. ročníka postupovej 
súťaže a prehliadky amatérskej filmovej 
tvorby Cineama 2024 do súťaže pripra-
vilo 70 filmárov. Odborná porota, ktorá 

sa podieľala nielen na hodnotení súťaž-
ných príspevkov, prispela k ďalšiemu 
rozvíjaniu vedomostí a odovzdávaniu 
skúseností v oblasti filmovej umeleckej 
tvorby, pracovala v zložení Anton Szo-
molányi, Jana Mináriková a Stanislav 
Králik. Pixilácia bola témou workshopu, 
počas ktorého účastníci pod vedením 
lektora Miroslava Ivana vytvorili krátke 
video. Vzniklo technikou animácie vy-
užívajúcej živých hercov ako objekty 
pre animáciu. Herec sa stáva žijúcou 
bábkou a každý nasledujúci snímok po-
maly mení pózu. Technika pixilácie je 
často používaná v spájaní naživo hrajú-
cich hercov s animovanými. Amatérski 
filmári prispievajú k bohatstvu sloven-
skej kultúry, prinášajú nové perspektí-
vy a dôležité spoločenské témy, ktoré 
obohacujú verejnú diskusiu a umelecké 
prostredie. 

Oceneným srdečne gratulujeme a 
prajeme veľa kreativity, inšpirácie a to 
hlavné, záujem verejnosti o ich tvorbu. 
V celoštátnom kole, ktoré sa bude konať 
6. až 8. septembra 2024 v Kremnici, im 
želáme veľa úspechov.

Pôrodnica v Nemocnici 
AGEL Komárno si získala 
povesť miesta pre bezpečný 
pôrod, s citlivým prístupom 
a vysokou odbornosťou. 
Vďaka tomu je čoraz vyhľa-
dávanejšou medzi budúci-
mi mamičkami. Kredit tejto 
nemocnice určite zvýši aj 
plánovaná rekonštrukcia, 
ktorá prinesie väčší komfort 
pre mamičky a perspektív-
ne pracovné prostredie pre 
zdravotníkov.

V komárňanskej pôrodni-
ci sa od začiatku roka naro-
dilo viac ako 300 detí. Za ga-
ranciou bezpečného pôrodu, 
empatického a podporujúce-

ho prostredia sem cestujú aj 
mamičky zo susedných okre-
sov. Na Nemocnici AGEL 
Komárno oceňujú najmä 
komplexnosť starostlivosti 
o ženu a novorodenca - kva-
litnú predpôrodnú prípravu, 
ktorej súčasťou je aj psychic-
ká príprava na materstvo, 
ako aj laktačné poradenstvo 
a profesionálnu popôrodnú 
starostlivosť.

Jednou z priorít spo-
ločnosti AGEL je zvyšovať 
úroveň pôrodníctva na Slo-
vensku, s čím sú spojené 
aj investície do budovania 
vysoko komfortných za-
riadení s najmodernejším 

vybavením, alternatívnymi 
metódami a pomôckami na 
uľahčenie pôrodu či tíšenie 
bolestí. Takáto budúcnosť 
čaká aj pôrodnicu v Komár-
ne. „Podľa vzoru pôrodnice 
v Nemocnici AGEL Zvolen 
aj my plánujeme vybudovať 
pôrodnicu rodinného typu. 
Do konca roka by mali byť 
rodičkám k dispozícii 4 nové 
pôrodné boxy, ktoré umož-
nia absolvovať všetky pôrod-
né doby na jednom mieste 
pri zachovaní maximálneho 
súkromia a komfortu. Po-
cit bezpečia a rodinného 
prostredia umocní aj mož-
nosť mať pri sebe sprevádza-

júcu osobu. Do polovice roka 
2025 chceme dokončiť aj 
12 nadštandardných izieb,“ 
povedal o rekonštrukčných 
plánoch riaditeľ Nemocnice 
AGEL Komárno Mgr. Miro-
slav Jaška, MPH. 

Vďaka týmto investíciám 
sa z pôrodnice v Nemoc-
nici AGEL Komárno stane 
ešte kvalitnejšie miesto na 
príchod nového života a ešte 
atraktívnejší zamestnávateľ 
pre súčasný aj nový zdravot-
nícky personál.

Mgr. Eva Peterová
hovorkyňa AGEL SK

Žiaci boli nadšení, že prišla jazdná polícia   
KT KL

Keď príde do školy ukázať svoju prácu polícia, je to pre deti 
vždy zaujímavá a atraktívna záležitosť, ale ak je to jazdná 
polícia, je to ešte bonus a bonbónik navyše. Práve taký-
to darček pripravila pre svojich žiakov ku Dňu detí ZŠ na 
Pohraničnej ulici. Žiaci – malí i veľkí – nevedeli, čo skôr 
obdivovať. Či sympatické policajtky a vysokých policajtov 
v elegantných služobných uniformách, blikajúce a húkajúce 
policajné autá, alebo nádherné kone - hnedáka Gentlemana 
a vraníka Santosa.
Oddelenie jazdnej polície, ktoré je súčasťou Policajného 
zboru SR, sa podieľa na ochrane štátnych hraníc, na pátra-
cích akciách, ale najmä na udržiavaní verejného poriadku 
pri  masových a športových podujatiach. Práve ukážky tejto 
práce predviedli našim žiakom kone vedené skúsenými 
jazdcami. Ukázali, ako vyvedú do bezpečia automobil ob-
klopený davom, ako prekonajú a rozrazia prekážky a barié-
ry, že sa nezľaknú hluku, pyrotechniky, dymovníc, mávajú-
cich zástav, bannerov, transparentov a plagátov, neznámych 
farebných fosforeskujúcich predmetov, ba ani fyzických 
útokov.
Veľký potlesk a krik nadšeného davu od prváčikov po devia-
takov bol napokon zaslúženou odmenou pre jazdcov a kone 
sa neskôr dočkali nejakej maškrty za dobre odvedenú prácu. 
Ďakujeme!
PaedDr. Ferdinand Ondrišák

V Základnej škole na Po-
hraničnej ulici sa konal tretí 
ročník mestského kola ang-
lickej súťaže  Smart Kids pre 
4. ročník komárňanských 
základných škôl, pod zášti-
tou primátora mesta Bélu 
Keszegha. Súťaž otvoril ria-
diteľ školy Slavomír Ďurčo, 
organizátorka súťaže Paed-
Dr. Timea Juhászová a pri-
mátor mesta Komárno Béla 
Keszegh.

Súťaže sa zúčastnilo 21 
žiakov, ktorí postúpili zo 
školských kôl. Svoje ve-
domosti si preverili najprv 
testom, ktorý pozostával zo 
slovnej zásoby, gramatiky, 
čítania s porozumením a po-
čúvania s porozumením. 
Ústna časť bola zameraná na 
samostatný prejav súťažia-
cich na základe vizuálneho 
stimulu a situačných úloh. V 
oboch disciplínach sa hodno-
tilo splnenie úloh na základe 
zadania, komunikačných 
zručností, plynulosti vyjad-
rovania sa a  jazykovej úrov-
ne. Žiakov hodnotila porota, 
ktorá pozostávala z pedagó-

gov všetkých zúčastnených 
základných škôl. Konkuren-
cia medzi žiakmi bola aj ten-
to ročník veľmi veľká.

Videli sme snahu žiakov 
presvedčiť porotu o svojich 
kvalitách a zručnostiach 
v cudzom jazyku. Snahou 
organizátorov bolo podporiť 
a odmeniť výnimočné talenty 
na školách, zvyšovať kvalitu 

výučby anglického jazyka a 
podporiť výmenu skúseností 
žiakov a učiteľov pri učení 
sa a vyučovaní anglického 
jazyka.

Žiaci sa umiestnili v zla-
tom, striebornom a bronzo-
vom pásme a prevzali ceny 
a diplomy. Všetkým zúčast-
neným žiakom blahoželáme. 
Pedagógom, ktorí pripravili 

žiakov na súťaž, ďakujeme 
za aktívnu spoluprácu a te-
šíme sa na budúci ročník. 
Sme radi, že sa z roka na 
rok viditeľne zvyšuje kvalita 
výučby anglického jazyka 
na všetkých základných ško-
lách.

PaedDr. Timea Juhászová
organizátorka súťaže

reprezentačný tréner juni-
orov a neskôr seniorov Slo-
venskej republiky. Za sebou 
má úctyhodných 15 účastí 
na majstrovstvách Európy i 
sveta, kde k vynikajúcim vý-
sledkom reprezentácie často 
prispeli aj odchovanci ko-
márňanského vodného póla.

Počas 27 rokov vo funkcii 
riaditeľa Gymnázia Ľudovíta 
Jaroslava Šuleka v Komárne 
bolo na prvom mieste zlep-
šenie podmienok výchovno-
vzdelávacieho procesu, kde 
nastal výrazný posun, keď v 
roku 2005 bola dokončená 
nadstavba budovy gymnázia 
so štyrmi odbornými a tromi 
klasickými učebňami. Koneč-
ne sa študenti mohli vzdelá-
vať pod jednou strechou. Na-
sledovala rekonštrukcia celej 
budovy gymnázia a napokon 
vybudovanie novej moder-
nej telocvične. Toto všetko 
sa priaznivo odzrkadľuje aj 
na vzdelávacích výsledkoch. 
Naše gymnázium sa dlho-
dobo umiestňuje medzi naj-
lepšími strednými školami 
v Nitrianskom samospráv-
nom kraji.

„ Celý život som chodil 
do školy – najprv ako žiak, 
potom ako študent gymná-
zia, neskôr ako vysokoško-
lák a po ukončení štúdia 
na Fakulte telesnej výchovy 
a športu som sa vrátil do 
Komárna a nastúpil do prá-
ce ako učiteľ. Za najväčšie 
šťastie považujem, že aj celý 
pracovný život som mohol 
stráviť v školstve, pretože 
táto práca ma neuveriteľne 
napĺňala. Neustále som bol 
v kontakte s mladými ľuďmi. 
Sú pre mňa nevyčerpateľným 
zdrojom  optimizmu, radosti 
a pozitívnej energie. Vďaka 
tomu sa aj dnes cítim stále 
mladý.

Naše gymnázium mi sku-
točne prirástlo k srdcu. Rád 
spomínam na časy strávené 
v jeho laviciach ako študent, 
aj na množstvo krásnych zá-
žitkov počas rokov, keď som 
bol riaditeľom. Myslím, že aj 

dnes, napriek „menšiemu“ 
vekovému rozdielu, sa viem 
so študentmi neviazane po-
rozprávať ako so seberovný-
mi, vzájomne sa rešpektujúc. 
Je krásne celý život prežiť 
medzi mladými ľuďmi. Mys-
lím, že to mi bude najviac 
chýbať. 

Jednu etapu života má 
Ondrej Gajdáč za sebou a 
teraz ho čaká malá zmena.

„Vo funkcii riaditeľa 
gymnázia končím, ale so 
školstvom, ani so športom sa 
zatiaľ nelúčim. Mám v pláne 
pokračovať vo funkcii vice-
primátora a venovať sa tým-
to oblastiam naďalej, takže 
ostanem v aktívnom kon-
takte s pedagógmi, trénermi 
i mládežou. Je zrejmé, že 
odteraz budem mať o niečo 
viac voľného času. Keďže ja 
som sa nikdy nenudil, ne-
mám to v pláne ani odteraz. 
Teším sa na častejšie výlety 
do prírody, do hôr, k moru 
a možno budem viac času 
venovať aktívnemu oddychu 
v záhrade.  

Môj pracovný život som 
zasvätil školstvu, športu a 
komunálnej politike. Šport 
mi dal veľmi veľa, hlavne 
vytrvalosť  a sebadisciplínu. 
Naučil ma nevzdávať sa, aj 
keď niekedy dochádzajú sily. 
A naučil ma nielen vyhrá-
vať, ale aj prijať a vyrovnať 
sa s prehrami. Dodnes čer-
pám z toho, čo som nado-
budol aktívnym športovaním  
v mladosti. Možno aj preto 
som sa nikdy nebál výziev, 
k problémom som sa staval 
vždy čelom a nevyhýbal som 
sa riešeniu ťažkých situácií. 
Keď si premietnem môj do-
terajší profesijný život, asi by 
som nenašiel nič zásadné, čo 
by som chcel spätne zmeniť 
alebo urobiť ináč.

Prácu Ondreja Gajdáča 
na poste riaditeľa Gymnázia 
Jaroslava Šuleka v Komárne 
trikrát ocenil predseda Nit-
rianskeho samosprávneho 
kraja a bol ocenený aj Cenou 
primátora mesta Komárno.

Pripravila Ľubica Balková

(Pokračovanie z 1. strany)

Ondrej Gajdáč: 
Celý život v škole...

Podpora cestovného ruchu
Dňa 19. júna boli podpísané zmluvy o podpore cestov-

ného ruchu, v rámci ktorých poskytne príslušné minister-
stvo finančnú podporu na rozvoj cestovného ruchu. Ob-
lastnú organizáciu cestovného ruchu (OOCR) Podunajsko 
zastupoval primátor Béla Keszegh. Vďaka úspešnej žiados-
ti získala organizácia od Ministerstva cestovného ruchu a 
športu SR dotáciu vo výške 60 690 eur na podporu aktivít 
cestovného ruchu v regióne. Grant bude použitý na reali-
záciu rôznych programov, vydanie publikácií pre turistov 
a obnovu turistickej kancelárie. Z rozpočtu sa budú hradiť 
aj marketingové výdavky zamerané na turizmus. K podpisu 
zmluvy došlo na palube turistickej lode Harmonia na Du-
naji v Bratislave, kde ministerstvo zastupoval štátny tajom-
ník Marek Harbuľák.

Štvrtáci súťažili v anglickom jazyku

V komárňanskej nemocnici vybudujú pôrodnicu rodinného typu

Amatérski filmári predstavili svoju tvorbu
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Drobná inzercia

Veľká sála Dôstojníckeho pavilónu
Dokonalé miesto pre svadby, plesy a konferencie.Kom-

plexné zabezpečenie podujatí - prenájom priestorov, catering 
a dekorácia. Bližšie informácie: info@mskskomarno.sk

l Postarám sa o deti, opat-
rovanie starých ľudí a upra-
tovanie. (4 hodiny denne). 
Informácie len v SMS. Tel.: 
0915/403 779. 

l Čistenie a úprava hrobov 
od 50 Eur, gravírovanie, zlá-
tenie 24kt zlatom od 0,70E-
ur/ks. Tel.: 0911/045 678.

OAZIS – Zariadenie sociálnych služieb
hľadá zdravotné sestry alebo zdravotných asistentov

Miesto výkonu práce: Komárno a Kameničná - Balvany.
Nástupný plat – sestra: 1 300 eur.
Nástupný plat – asistent: 1 145 eur.

Hlásiť sa môžete:
telefonicky: 0917/744 979

mailom: oazis@oazis.sk
osobne: Ul. slobody 19 b, Komárno. 

PONUKA PRÁCE
Zariadenie sociálnych služieb hľadá opatrovateľov

Podmienka: ukončený kurz opatrovania.

Miesto výkonu práce: Kameničná - Balvany.

Nástupný plat: 980 eur (+príplatky, + osobné ohodnotenie).

Nástup: ihneď.

Hlásiť sa môžete telefonicky:

0917 744 979, 035/77 31 353

mailom: oazis@oazis.sk alebo osobne. 

Odpad treba triediť správne
Od spoločnosti, ktorá je zodpovedná za zber kuchyn-

ského odpadu, mesto dostáva informácie, že do hnedých 
kontajnerov obyvatelia vyhadzujú aj veľa iného odpadu. 
Pravidelne sa v nich vyskytuje textil a iný odpad, ktorý 
nielenže sťažuje jeho likvidáciu, ale pri spracovaní spôso-
buje aj škody a vyžaduje si nemalé finančné náklady, za 
ktoré spoločne zaplatia obyvatelia mesta. Mesto Komárno 
žiada obyvateľov, aby používali kontajnery na triedený 
odpad podľa ich určenia, vrátane hnedých kontajnerov 
na kuchynský odpad. Separovanie nám šetrí peniaze a 
nezodpovednosť nám výrazne predražuje zber, za ktorý 
zaplatíme všetci.

SPOMIENKA
S láskou sme si spomenuli na 20. vý-

ročie úmrtia
Eszter CACH, rod. Ferenczy.

Kto ste ju poznali a mali radi, venujte jej, 
prosím tichú spomienku.

S láskou spomína syn Radomil a jej sestry. 

Novorodenci
Áron Nagy z Komárna, Matus Máté Gábor z Komárna, 

Hugo Králik z Nových Zámkov, Filip Tóth z Okoličnej na 
Ostrove, Laura Keszegh z Komárna, Jakub Hriňa z Nových 
Zámkov, Dávid Lakatoš z Hurbanova, Bogdan Tomič z Ko-
márna, Lucia Paulik z Okoče, Alex Stojka z Kolárova, Ibolya 
Stojková z Hurbanova, Olívia Szegiová zo Strekova, Viliam 
Tóth z Nových Zámkov, Sára Szalai z Komárna, Lukáš Ho-
mola z Komárna, Daniel Berek z Komárna, Teodor Habara 
z Duloviec, Damjan Vígh z Kolárova, Valentína Lakatošová 
z Marcelovej, José Armandó Stojka z Okoče, Kristofer Ber-
ki z Komárna, Leila Lakatošová z Hurbanova, Michal Palič-
ka z Bratislavy, Viliam Csillag zo Svodína, Ladislav Herdics 
z Hurbanova, Sofia Catlíková z Hurbanova, Marian Jóba z 
Moče, Patrik Pálinkás z Rubane, Alex Majer z Komárna, Lo-
rina Kelemenová z Vrbovej nad Váhom, Lukáš Farkas z Ko-
márna, Zselyke Ravasz z Kolárova, Tamás Takács zo Zlatnej 
na Ostrove, Michal Vlkolinský z Prešova, Dávid Visnyei z Ko-
lárova, Hai Dovan z Komárna, Ricardo Sárközi z Bátorových 
Kosíh, Ádám Szabó zo Svätého Petra, Zoltán Lovász z Veľkých 
Loviec, Melissa Csandová z Tvrdošoviec, Lara Kovácsová z 
Hurbanova, Jázmin Lakatošová z Dvorov nad Žitavou, Me-
lissa Lakatošová z Hurbanova, Daniel Lakatoš z Hurbanova, 
Brithani Kálmánová z Marcelovej, Samuel Šuba z Vrbovej 
nad Váhom, Jenette Molnárová z Veľkého Harčáša, Mia Laura 
Lakatošová z Kolárova, Nikolas Gergely z Komárna, Theodor 
Szemerényi zo Svätého Petra, Sofia Molnárová z Bajču, Olívia 
Csada z Dubníka, Astrid Gromer z Komárna, Nina Lakatošová 
zo Zvolenskej Slatiny, Dominik Broďán z Nových Zámkov, 
Benjamín Tóth zo Zemianskej Olče, András Czibor z Pribety, 
Zente Czibula z Komárna, Viktória Záčik z Pribety, Gergő Kli-
ma zo Svätého Petra, Ondrej Skelár z Veľkého Kýru, Domján 
Farkas z Holiarov, Dilen Samuel Toráč z Kameničnej, Patrik 
Noel Molnár z Komárna, Linda Dolezsai z Moče, Tamás Tor-
nóczi z Bátorových Kosíh, Michal Dávid Rigó z Pribety, Ján 
Bálint zo Svätého Petra.

Sľúbili si vernosť
Sándor Rácz a Csilla Molnárová, David Ivan a Rebeka 

Uhrinová, Derek Daniel Harris a Tímea Pásztó, Peter Szendi 
a Adriana Szabóová, MUDr. Viktor Fabula a Noémi Miško, 
José Armand Vörös a Annamária Rafaelová, Zoltán Dolezsa a 
Anikó Nagyová, Ladislav Horváth a Barbara Vargová.

Opustili nás
71-ročný Karol Petrok z Komárna, 83-ročný Vincent Laki 

z Hadoviec, 78-ročná Erzsébet Tánczos z Kameničnej, 84-
ročná Vilma Mélykutiová z Komárna, 77-ročná Erzsébet Nagy 
rod. Ürbényi z Veľkých Kosíh, 82-ročná Margita Ďurčovičová 
z Hurbanova, 83-ročná Stefánia Bartakovics z Komárna, 59-
ročný Bartik László ml. z Komárna, 79-ročný Jozef Velmovský 
z Komárna, 66-ročná  Györgyi Komár z Trávnika, 85-ročná 
Irena Halászová z Komárna, 85-ročná Helena Střeštíková z 
Komárna, 66-ročná Eva Bereczková zo Zlatnej na Ostrove, 
75-ročný Sándor Molnár z Komárna, 87-ročná Etel Kacz rod. 
Nagy z Komárna, 92-ročný Alexander Bak z Chotína, 74-roč-
ný Zoltán Földes z Veľkých Kosíh, 88-ročná Irena Slokolová z 
Chotína, 68-ročný Vojtech Juhász z Radvane nad Dunajom.

SPOMIENKA
Dňa 17. júla uplynulo 10 rokov od 

smrti nášho drahého manžela, otca, ded-
ka a kamaráta

Michala MEDOVARSKÉHO.
Kto ste ho poznali, venujte mu tichú spo-
mienku. 

SPOMIENKA
Dňa 27. 6. 2024 uplynul rok, čo nás navždy opustila 
naša milovaná dcéra, manželka, sestra a krstná mama

43-ročná Ing. Žaneta BARTHOVÁ 
rod. Sojková.

Kto ste ju poznali, venujte jej, prosím tichú spomienku.
S láskou spomíname.

SPOMIENKA
„Dotĺklo srdce, stíchol tvoj hlas.
Spomienka na Teba navždy zostane v nás.“

So smútkom v srdci si 28. júna pripomíname 1. výro-
čie, kedy nás navždy opustil

Michal ZSIGÓ.
S láskou a úctou spomínajú manželka a dcéra. 

Športovali sme i pomáhali
V Základnej škole na Pohraničnej ulici sa konala špor-

tovo-charitatívna udalosť Prekážkový beh školou. Hlavným 
zmyslom podujatia bolo zašportovať si a zároveň finančne 
pomôcť žiakovi školy, ôsmakovi Dávidovi Fischerovi k za-
kúpeniu kompenzačnej pomôcky na jeho invalidný vozík. 
Prídavný elektromotor v hodnote 3500 eur by mu mal do-
pomôcť k väčšej samostatnosti.

Za dobrovoľné štartovné si súťažiaci mohli vyskúšať 
trať, ktorá viedla cez školský dvor, malú telocvičňu a vý-
nimočne bolo dovolené behať aj po chodbách školy. Pod-
ujatie priamou účasťou podporili aj primátor mesta Béla 
Keszeg, šesťnásobný olympionik Erik Vlček, riaditeľ spo-
ločnosti KOMVak Patrik Ruman a role diváka a fanúšika 
sa zhostil zástupca primátora Ondrej Gajdáč. Vyzbieraná 
suma 712 eur bola skvelým vyvrcholením podujatia a pev-
ným základom na dosiahnutie potrebnej čiastky.

Nedávno strávili žiaci 9. 
A dve hodinky na výstave 
v Zichyho paláci v Komárne 
s témou Múzejná pedago-
gika – Merkur stavebnica. 
V jednej miestnosti si žiaci 
pozreli históriu vzniku sta-
vebnice Merkur.

Začiatky slávnej českej 
hračky stavebnice Merkur sa 
spájajú s rokom 1920. Vtedy 
založil Jaroslav Vancl firmu 
Inventor, ktorej vznikla po 
patentovaní originálnej kon-
štrukcie detskej kovovej sta-
vebnice Inventor. Jednotlivé 
diely z kovu sa k sebe spájali  
kovovými háčikmi. Od roku 
1925 prichádza s novým 
systémom a kovové časti sa 
k sebe pripájajú maticami a 

šróbikmi. Od tohto času sa 
začal požuívať názov Mer-
kur. Na výstave sme mali 
možnosť pozrieť si niektoré 
zostavené modely lietadiel, 
áut, vlakov, jednoduchých 
strojov a výťahy.

Vďaka stavebnici Mer-
kur si mnohí ľudia, malí ale 
aj dospeláci, rozvíjajú svoje 
stavebné schopnosti a krea-
tivitu. Budúci rok bude 100. 
výročie začiatku predaja sta-
vebnice Merkur. Aj my sme 
si vyskúšali niečo zo staveb-
nice postaviť. Nebolo to jed-
noduché, ako sme si mysleli, 
ale zvládli sme to!

Lili a Daniel 
ZŠ Rozmarínová

Dňa 11. júna na základe 
zistenia operátora monito-
rovacieho systému Mestskej 
polície Komárno bol zistený 
priestupok v mestskej časti 
Veľký Harčáš, kde neznáma 
osoba z prívesu osobného 
motorového vozidla vyloži-
la na verejné priestranstvo 
väčšie množstvo záhradné-
ho odpadu. Po vyhodnotení 
videozáznamu bol identifi-
kovaný vodič, ktorý bol vy-
zvaný na odstránenie ním 
založenej čiernej skládky. 
Zároveň bola vec postúpená 
na správne konanie.

Na základe telefonické-
ho oznámenia vlastníka bytu 
na Vnútornej okružnej č. 3 
hliadka Mestskej polície v 
Komárne zistila, že podná-
jomníčka bytu už približne 
3 dni sa pravdepodobne v 
dôsledku zdravotných prob-
lémov stala imobilnou, leží 
na podlahe bytu a potrebuje 
okamžitú pomoc. Vzhľadom 
na to, že dvere bytu boli 
zvnútra zabezpečené, hliad-
ka mestskej polície v prítom-
nosti majiteľa byt sprístupni-
la a vzhľadom na zdravotný 
stav nájomníčky, ktorá bola 
dehydratovaná a značne zo-
slabnutá, na miesto privolala 
rýchlu zdravotnú pomoc." 

Na základe telefonického 
oznámenia hliadka mestskej 
polície na Moste Monoštor 
spozorovala telo neznáme-
ho muža ležiaceho v bezve-

domí na chodníku. Hliadke 
sa podarilo muža z bezve-
domia prebrať, kedy vyšlo 
najavo, že ode o 30 ročné-
ho občana Komárna, ktorý v 
úmysle spáchať samovraždu 
po požití väčšieho množstva 
liekov chcel ukončiť svoj ži-
vot a skočiť z mosta do rieky 
Dunaj. Uvedená muž sa aj 
v prítomnosti hliadky mest-
skej polície pokúsil preliezť 
zábradlie a skočiť do rieky, 
v čom mu policajti zabrá-
nili a požiadali o súčinnosť 
záchrannej zdravotnej služ-
by. Po príchode na miesto 
posádka rýchlej zdravotnej 
služby prevzala osobu, kto-
rej poskytla odbornú zdra-
votnú pomoc.

Mestská polícia v Ko-
márne v poslednom období 
obdŕžala viaceré občianske 
oznámenia, na základe kto-
rých mala na miestnej ko-
munikácii vedúcej od Ulice 
29. augusta smerom na cyk-
lotrasu pri Váhu približne 
päťčlenná svorka nebezpeč-
ných psov ohrozovať okolo-
idúcich. Príslušníci mestskej 
polície po vyhodnotení situ-
ácie v rámci koordinovanej 
činnosti viacerých hliadok 4. 
júna na mieste odchytili šty-
roch psov, ktorých následne 
umiestnili do útulku. V dô-
sledku tejto akcie sa situácia 
podľa dostupných informácií 
na mieste značne zlepšila.

rs

Mestská polícia zasahovala

Vyskúšali sme si stavebnicu Merkur

Slávnostne odovzdali do 
užívania multifunkčného 
ihriska Kajak- kanoe klubu 
Komárno, ktoré bolo vy-
budované v rámci projektu 
podporeného z Fondu na 
podporu športu vo výške 75 
730 eur a Mesto Komárno 
prispelo sumou 42 000 eur. 

Tieto prostriedky boli vy-
užité na vybudovanie multi-
funkčného ihriska, vonkajšej 
workout zóny, modernizáciu 
vzduchotechniky a rekon-
štrukciu pádlovacieho bazé-

na. Investície prispievajú k 
rozvoju všeobecných schop-
ností detí a k budovaniu tí-
mového ducha. Infraštruktúra 
je bezodplatne dostupná pre 
všetky základné školy mes-
ta Komárno, čo je výborné, 
pretože umožňuje všetkým 
deťom prístup k moderným 
športovým zariadeniam bez 
finančných prekážok. Pod-
poruje ich zdravý životný štýl 
a vytvára rovnaké príležitosti 
na športové aktivity.

Vybudovali nové multifunkčné ihrisko


